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PROTOKÓŁ Nr 22/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 25 lipca  2019 r. 

godz. 13:00 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek  

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Łobos Mariusz 

5. Majak Violetta 

6. Murawski Bogdan  

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z pracownikiem Spółki Mieszkaniowej  w celu omówienia bieżących spraw 

związanych z utrzymaniem nekropolii w mieście.  

5. Spotkanie z Z- cą Kierownika Wydziału Mienia w/m Andrzejem Omachlem dotyczącym 

projektów uchwał oraz analizy wstępnego projektu uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic 

Legnickiej i Wałbrzyskiej w Kamiennej Górze – BRM.0006.46.2.2019 i 62.2019 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji we Wrocławiu informacji o kandydatach  na ławników sądowych- 65.2019 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji 

nowego przystanku komunikacyjnego na drodze powiatowej przy ul. S. Staszica w 

Kamiennej Górze – 66.2019  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra – 67.2019 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

rok 2019 – 68.2019 

10. Zapoznanie się z raportem firmy Immoqee z audytu przeprowadzonego w Urzędzie 

Miasta Kamienna Góra – BRM.0012.6.11.2019 

11. Zapoznanie się z pismem mieszkańca miasta dotyczącym wniosku do budżetu miasta 

Kamienna Góra na 2020 r. – BRM.0012.6.12.2019 

12. Zapoznanie się z pismem mieszkańców miasta dotyczącym wykupu lokalu mieszkalnego 

– BRM.0012.2.3.2019 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Z- cy Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta 

w/m na wnioski KGKiM – BRM.0003.52.2019 

14. Spotkanie z Z-cą Kierownika Wydziału WM Andrzejem Omachlem dotyczące 

odpowiedzi na wniosek Komisji – BRM.0003.75.2019 

15. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta i Wydziału SP Urzędu Miasta w/m na 
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wnioski KSS- BRM.0003.88.2019 

16. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na zapytania radnych Rady Miasta 

z XIII Sesji – BRM.0003.95.2019 

17. Zapoznanie się z pismem Związku Nauczycielstwa Polskiego dot. projektu regulaminu 

wynagradzania nauczycieli – BRM.0005.6.2019 

 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

 Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. Spotkanie z pracownikiem Spółki Mieszkaniowej  w celu omówienia bieżących 

spraw związanych z utrzymaniem nekropolii w mieście.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta poinformowała przybyłą na posiedzenie 

Komisji Administratorkę cmentarza Agnieszkę Bastę o skargach płynących  

od mieszkańców miasta w związku z nie skoszoną trawą na terenie nekropolii.  

 

Administrator Agnieszka Basta  udzieliła informacji, że w związku z opadami deszczu 

koszenie traw zostało przeniesione na późniejszy termin. Na chwile obecną trawa jest 

już wykoszona i problemu nie ma.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta zapytała, jak wygląda sprawa wywozu śmieci? 

 

Administrator Agnieszka  Basta  stwierdziła, że śmieci wywożone są raz w tygodniu. 

Pracownik PGK Sanikom Sp. z o.o. zwozi wózki pod bramę cmentarza i opróżnia. 

Poinformowała również, że mieszkańcy miasta często nie mają świadomości, że istnieje 

stanowisko administratora cmentarza, do którego mogą zgłaszać się z bieżącymi 

problemami.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta zaznaczyła, że mieszkańcy informują radnych 

o podwyżkach za miejsce pochówka. 
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Administrator Agnieszka Basta odpowiedziała, że sprawa dotycz opłat za grobowce. 

Mieszkańcy skarżą się, na opłatę za złożenie trumny i urny w grobowcu, ponieważ 

opłata kształtuje się na tym samym poziomie. Zdaniem mieszkańców opłata za złożenie 

urny powinna być niższa niż za złożenie trumny.  

 

Radna V. Majak oznajmiła, że w okresie świąt Wielkiejnocy na cmentarzu była 

znaczna ilość nie wywiezionych  śmieci. Zaproponowała aby w okresach 

przedświątecznych wzmożono częstotliwość wywozu nieczystości z cmentarza.  

 

Administrator Agnieszka Basta  stwierdziła, że w tej sytuacji należałoby potrzebę 

częstszego wywozu śmieci zakomunikować PGK Samikom Sp. z o.o. 

 

Radna V. Majak- poinformowała o problemie braku wody  na cmentarzu  

przy ul. Wałbrzyskiej. 

 

Administrator Agnieszka Basta wyjaśniła, że brak wody spowodowany był awarią, 

niedogodność usunięto w ciągu jednego dnia.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta zwróciła uwagę na nie skoszone boczne 

uliczki i obrzeża cmentarza. Poprosiła o kompleksowe przycinanie traw i podziękowała 

za spotkanie.  

 

Ad.5. – BRM.0006.46.2.2019 i 62.2019 

 

Komisja zadecydowała, że spotkanie w sprawie projektów uchwał oraz analizy 

wstępnego projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic Legnickiej i Wałbrzyskiej w Kamiennej Górze 

z Z-cą Kierownika Wydziału Mienia Urzędu Miasta w/m Andrzejem Omachlem 

odbędzie się na kolejnym posiedzeniu Komisji dnia 01.08.2019 r. o godz. 1400. 

 

Ad.6. – 65.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Przewodnicząca KSS Danuta 

Kurnyta /zał. Nr 1 do protokołu/.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.7. – 66.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik Wydziału 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska Magdalena Bręśkiewicz /zał. Nr 2  

do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.8. – 67.2019 

 

Komisja zadecydowała, że ww. projekt uchwały zaopiniuje na kolejnym posiedzeniu 

Komisji wyznaczonym na dzień 01.08.2019 r. o godz. 1400. 

 

Ad.9. – 68.2019 

 

Komisja zadecydowała, że ww. projekt uchwały zaopiniuje na kolejnym posiedzeniu 

Komisji wyznaczonym na dzień 01.08.2019 r. o godz. 1400. 

 

Ad.10. – BRM.0012.6.11.2019 

 

Komisja jednogłośnie zadecydowała, że z raportem firmy Immoqee z audytu 

przeprowadzonym w Urzędzie Miasta Kamienna zapozna się we własnym zakresie.  

Dyskusja nad zapisami raportu z kontroli odbędzie się na kolejnym posiedzeniu Komisji 

zaplanowanym na dzień 01.08.2019 r. o godz. 1400.  

 

Ad.11. – BRM.0012.6.12.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem mieszkańca miasta /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad. 12.- BRM.0012.2.3.2019 

 

Komisja zapoznała się z pismem mieszkańców miasta /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Ad.13. – BRM.0003.52.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/.  
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Ad.14. – BRM.0003.75.2019 

 

Komisja zadecydowała, że spotkanie w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek 

Komisji z Z-cą Kierownika Wydziału Mienia Urzędu Miasta w/m  Andrzejem 

Omachlem odbędzie się na kolejnym posiedzeniu Komisji wyznaczonym na dzień 

01.08.2019 r. o godz. 1400.  

 

Ad.15. – BRM.0003.88.2019 

 

Komisja z ww. odpowiedzią zapozna się na kolejnym posiedzeniu wyznaczonym  

na dzień 01.08.2019 r. o godz. 1400.  

 

Ad.16. – BRM.0003.95.2019 

 

Komisja z ww. odpowiedzią zapozna się na kolejnym posiedzeniu wyznaczonym  

na dzień 01.08.2019 r. o godz. 1400.  

 

Ad.17. – BRM.0005.6.2019 

 

Komisja z ww. pismem zapozna się na kolejnym posiedzeniu wyznaczonym na dzień 

01.08.2019 r. o godz. 1400.  

 

Ad.18. Sprawy różne 

 

Komisja jednogłośnie ustaliła termin kolejnego posiedzenia Komisji na dzień  

01.08.2019 r. o godz. 1400.  

 

Ad.19. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska 

Przewodnicząca KSS 

/-/   Danuta Kurnyta  
 

 

 

 

 


